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Protokoll styrelsemöte Borås Bandy  

  
Styrelsemöte för 2020-09-21 ,Bodavallen. 

 

1. Mötet öppnat 
Ordförande hälsar alla välkomna. 

Val av justerare och protokollförare 

Till justerare valdes Rune Younan att tillsammans med ordföranden justera protokollet. 
Till protokollförare valdes Lasse Ringkvist. 

2. Föregående protokoll 

Föregående protokoll lästes upp och godkändes. Protokollet lades därefter till handlingarna. 

3. Närvarande 

Följande personer var närvarande, , Rune Younan, Magnus Chröisty. Lasse Ringkvist, Jonas Carlsson. 

Bobby Manasiev via länk. 

4. Ärende 
Senior Div1. 

Vi har idag 4st målvakter tillgängliga vilket är ett angenämt problem. Johan Borehed har dock flaggat 
att han tar ett steg tillbaka, han vill prova spela ytterhalv. Johan vill träna för div1 laget och spela 
matcher i  Div3. Max Rosvall vill fightas om 1a eller 2a tröjan i A-laget. Jack Holm ska praktisera i 
Varberg, hur många matcher missar han då? 

Formellt har vi ingen tränare än, Stefan Rosberg fortsätter dock att träna laget tills mitten av oktober. 

Genom Jonatan Ekhamn så är Alexander Kipriyanov intresserad av att träna laget, han skulle då ev få 
med Pavel Barsukov (mittfält) till laget. Styrelsen vill dock avvakta med tränarfrågan innan vi ser att 
spelartruppen är spikat. 

Ersättningsfrågan till tränarna diskuterades. 

Magnus Chröisty redovisar spelartuppen. 

Vi har idag 4 målvakter och 11 utespelare klara. 

Jonatan Ekhamn har tipsat om 2 spelare från Sunvära, Bobby kontaktar dom. 

Jobb till Peter Benes  är ett måste. 

Vi kommer tacka nej till Bäst i väst i år, vi kommer att försöka lägga in en träningsmatch V43 istället. 

Ekonomi. 

Lokstödet har betalats in. 

Datum för utskick av medlemsavgift bestäms vid nästa möte. 

Övrigt. 
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Vi behöver en administrativt duktig ledare. Vi kommer fråga Tomas Wennström om han vill sköta 
bokningar av träningsmatcher och domare mm. Magnus Chröisty kontaktar Jonas Isberg om han kan 
vara läkare på våra hemma matcher. 

En fråga om intresse för matchsekreterar utbildning kommer läggas upp på hemsidan. 

Anna Antonsson har fått frågan om hon kan fronta Borås Bandys flicklag. 

Information om skridskoskolan läggs upp på hemsidan. 

Bytardagen blir 11/10, inlämning mellan 09.00-11.00 utlämning 13.00-16.00 läggs även upp på 
hemsidan. 

Nätverksträffar diskuterades. 

Jonas har varit i kontakt Effektiv bemanning ang anställning av 2 finska spelare, tyvärr så fanns det 
inget för tillfället. 

U12a har bytt serie till Syd/Väst. 

 

 

 

5. Nästa styrelsemöte 

2020-10-05. Kl 18.30 

6. Mötets avslutande 
Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

     

     

Namn protokollförare  Namn ordförande  Namn justerare 
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